
 
 

Mondelinge vragen fractie Partij voor de Dieren voor de PS-vergadering van 4 maart 2019 
 

Naar aanleiding van het stoppen van de bomenkap bij de A9 Heiloo heeft de Partij voor de Dieren 

een aantal vragen. Tijdens de PS van 4 februari 2019 heeft gedeputeerde Post het volgende 

gezegd bij de behandeling van de motie ’geen onomkeerbare werkzaamheden A9 Heiloo’: “Wij 

hebben gewoon een vergunning gekregen voor [de sloop en] de bomenkap. Ik zie niet in waarom 

dat ineens een belemmeringen zou moeten zijn en waarom we er ineens van zouden moeten 

afzien. Wij moeten de bomen voor 15 maart kappen, want dan start het broedseizoen.” 

De provincie is de aanvrager van de vergunning, maar sinds 1 januari 2017 ook het bevoegd 

gezag voor de vergunningen en de ontheffingen. 

Toch is er pas na een handhavingsverzoek besloten om de kap stil te leggen en nader onderzoek 

te doen naar de situatie, met name i.v.m. de boomvalk en de kleine marterachtigen. In de 

QuickScan Natuurwetgeving uit 2014 wordt gemeld dat er waarnemingen bekend zijn van de 

strikt beschermde boommarter in het gebied. 

Daarom heeft de Partij voor de Dieren de volgende vragen: 

1. Het lijkt erop dat de Wet natuurbescherming in het project niet zorgvuldig is toegepast bij 

het uitgevoerde onderzoek, bij de aanvraag van de vergunning of bij de uitgifte van de 

vergunning.  Kunnen GS aangeven waar de onzorgvuldigheid in zit en hoe dit mogelijk 

was? 

 

2. Er is op dit moment al een start gemaakt met de kap van een deel van de bomen. Is de 

kap van deze bomen daarmee in strijd geweest met de vergunning? Welke gevolgen heeft 

dit? 

 

3. Als gevolg van het warme weer afgelopen weken is voor veel vogels het broedseizoen 

ongekend vroeg begonnen. Houden GS rekening met deze eerdere start van het 

broedseizoen? 


